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Ако добијемо позив за разговор од мандатара за састав нове Владе одазваћемо се, као
што смо то учинили и када нас је позвао председник Србије Томислав Николић, иако су
нам политички погледи другачији, а често и потпуно сукобљени.

  

  

Сматрамо да је за будућност Србије дијалог између носилаца различитих политичких
програма веома користан за културу дијалога на политичкој сцени, али и за друштво у
целини.

  

Што се тиче одлуке председнице ДСС-а да се не одазове позиву, нама то апсолутно не
смета, нити је кочница за сигурно добру и квалитетну сарадњу посланичких клубова
Двери и ДСС-а у Народној скупштини по многим значајним питањима. Зато смо
коалиционо и излазили на изборе.
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За разлику од многих политичких странака и појединаца, Двери за 17 година постојања
и 5 година бављења политиком, нису ни у једном тренутку погазиле нити свој програм,
нити принципе  па неће ни сада, уколико дође до сусрета са мандатаром за формирање
нове Владе.

  

Наравно да смо заинтересовани за будућност Србије и имамо шта да кажемо по том
питању, нарочито оном ко треба да предводи Србију у турбулентном периоду који је
пред нама.

  

Ми имамо својих 10 тачака за које сматрамо да су основ на којем би требало формирати
будућу Владу, па бисмо их радо упоредили са  Вучићевим. Да видимо ко има бољи
програм за будућност Србије.

  

(Двери)
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